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شرایط معافیت سربازی ورزشکاران تغییر نکرد

کمالی: مهرداد پولادی
مجرم است!

4
مدیرکل دفتر هماهنگی اقتصادی استانداری البرز 

فساد، اختلاس و آقازاده ها کنترل 
شرایط اقتصادی را سخت کرده اند

2
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید هشتگرد

متروی هشتگرد  نیازمند
۷۰ میلیارد تومان است

2

 20 هزار تخلف رانندگی در کرج پیامک شد
2

بضاعتی پور:
چهره خط 4 حصار 

رنگی می شود

2

استاندار البرز در آئین تجلیل از خبرنگاران: 

خبرنگاران باید 
صدای مطالبات مردم باشند

تأکید دادستان مرکز استان البرز برای رفع موانع توسعه فرودگاه پیام 

»پیام« ، محرک چرخ اقتصاد البرز

واکنش دایی به انتقاد نماینده مجلس:

وقتی این همه پول بیت المال را دزدیدند کجا بودید؟

شفر: تراکتورسازی 
بازیکنان زیادی دارد

3

روز خبرنگار

 مبارک
17 مرداد

یاد شهدای فرهنگ و رسانه
به ویژه شهید مهدی صارمی،

شهید سیدمرتضی آوینی
و شهید محمود ایل بیگی

را گرامی می داریم

پایگاه خبری تحلیلی

رستاخیز خبر
www.rastakhiznews.ir

@ Rastakhiznews

سرمربی تیم فوتبال سایپا می گوید که دوست ندارد 
تیمش در بازی برابر ذوب آهن امتیاز از دست بدهد.

علی دایی، سرمربی تیم فوتبال سایپا در نشست خبری 
پیش از دیدار تیمش مقابل ذوب آهن اصفهان، گفت : 
ما بازی خیلی سختی پیش رو داریم. متاسفانه در بازی 
قبلی خیلی بد باختیم. بازی با پیکان نباید با چنین 
اشتباه های بچگانه  اما  پایان می رسید   به  نتیجه ای 
باعث رقم خوردن این نتیجه  شد. این هفته  خودمان 
را خیلی خوب جمع و جور کردیم. تمرینات خوبی 
داشتیم و روی نقاط ضعف مان کار کردیم. خدا را شکر 
بازیکنان مان با انگیزه هستند. دوست نداریم در زمین 

خودمان امتیاز از دست دهیم.
علی دایی در پاسخ به سوالی درباره مبالغی که توسط 
خودش و برخی سلبریتی ها برای کمک به زلزله زدگان 
از  یکی  طور سخنان  همین  و  کرمانشاه جمع شد 
بود سلبریتی ها  نمایندگان مجلس که عنوان کرده 
برای پول هایی که جمع کرده اند گزارشی ارائه نکرده اند 
گفت: خیلی وقت است که عادت به شعار دادن کرده ایم. 
تریبون دستمان است و فقط شعار می دهیم اما در عمل 
متاسفانه کاری نمی کنیم. قبلا هم شنیده بودم که 
یک نفر دیگر که ما از او شکایت خواهیم کرد این گونه 
حرف ها را زده بود. برای من فرقی نمی کند چه کسی 
است. من کارهای قضایی را پیگیری می کنم که آقایان 
باید جوابگو باشند. حرف هایی می زنند و از تریبونشان 
استفاده هایی می کنند. من نباید به این آقایان گزارش 
بدهم. این آقایان هستند که باید به ملت گزارش بدهند؛ 

ملتی که آن ها را انتخاب کرده اند. ما همه شرمنده 
ملتیم. ما ملت بزرگی داریم که صبر و تحمل زیادی 
دارد. خیلی سوالات از این آقا و امثال این آقا دارم که 
باید پاسخ بدهد. متاسفانه امثال این آقا از تریبون ملت 
سوءاستفاده های تبلیغاتی می کنند و در این وضعیت 
اقتصادی و معیشتی که جامعه درگیر آن است این آقا به 
جای این که درباره مشکلات مردم صحبت کند، درباره 
سلبریتی ها و ورزشکارانی که با حسن نیت جلو آمدند 
و خودشان را خرج کردند صحبت می کنند. من از قبل 
می دانستم که چنین اتفاقاتی رخ می دهد و برخی افراد 
نمی توانند ببینند که ما این کارها را می کنیم. من از این 
آقا یک سوال دارم. آقای نماینده مجلس یا آقای ایکس! 
این همه مشکلاتی که برای ما در این راه به وجود آمده 
آیا یک بار شما پا پیش گذاشتید که کمکمان کنید؟ 
یک بار خودت یا عواملت با من تماس گرفتند که اگر 

مشکلی داریم حل کنید؟
دایی تصریح کرد: کسی که بخواهد کاری کند حرف 
نمی زند و شعار نمی دهد. ما یاد گرفتیم مرد عمل باشیم. 
پای عمل مان می ایستیم.  تا شاهرگ مان هم  یعنی 
متاسفانه خیلی ها شعار می دهند، تهمت می زنند، نشر 
اکاذیب می کنند. ایشان که این حرف ها را زده جزو این 
دسته افراد است که باید بیاید و نشان بدهد. این آقا 
که نماینده منطقه بوده را با من مقایسه کنید و ببینید 
من چه کارهایی کرده ام و او چه کارهایی کرده است. 
خیلی از آقایان لذت این که از جیب شان برای ملت 
در  را  لذت  این  خیلی ها  نچشیده اند.  را  کنند  خرج 

عمرشان نچشیده اند. متاسفانه فقط شعار می دهند و 
خیلی مسائل را به بیراهه می بریم. در این مملکت طی 
چند سال هزاران میلیارد خارج شده است و دزدی شده 
است. برده اند و خیلی ها اسم های این افراد را نمی دانند. 
من در جایی بودم که اسم فردی را بردند که من تا به 
حال اسمش را نشنیده ام اما گفتند مثلا چقدر از پول 
این مردم و بیت المال را برده است. این افراد را کسی 
نمی شناسد. کل پولی که تمام سلبریتی ها برای کمک 
به زلزله جمع کرده اند ۲۰ میلیارد تومان می شود؟ این 
همه پول بیت المال را دزدیدند و از این مملکت خارج 
کردند شما کجا بودید؟ کجا توانستید پشت تریبون تان 
داد بزنید؟ شما مسئولید و باید به وضع اقتصاد این 
مملکت و معیشتی مردم و کسانی که به شما رای دادند 

برسید.
نه  و  است  داده  رای  من  به  کسی  نه  داد:  ادامه  او 
می خواهم کسی به من رای بدهد. من دلی با مردم کار 
می کنم. پول حلالی که درمی آورم را به سختی می توانم 
خرج کنم چه برسد به این که چشمداشتی به پول 
مردم داشته باشم. نهادهای نظارتی همه هستند و از 
روز اول، قوه قضاییه حساب های ما را بررسی می کرد که 
چقدر پول آمده و چقدر پول رفته است. بعد شما خیلی 
راحت می آیید و پشت تریبون داد می زنید؟ تا الان شما 
کجا بودید؟ به غیر از این که خیلی ها رفتند روی آوارها 
عکس گرفتند و در فضای مجازی منتشر کردند، آیا 
کار دیگری انجام دادند؟ در جام جهانی من به کرمانشاه 
رفتم. شاید باورتان نشود در روستایی که در آنجا کار 
می کنیم آوارهایی وجود دارد که هنوز روی وسایل مردم 
است که مثلا لباسشویی یک خانواده از زیر آوار هنوز 
درنیامده است و خیلی از خانه ها هنوز آواربرداری نشده 
است. شما باید بیایید و توضیح بدهید که برای زلزله 
زدگان چه کار کردید؟ از جیب خودت چقدر دادی؟ من 
مثل بقیه نیستم که ساکت بمانم و حرف نزنم و جواب 
شما را ندهم. درباره من و شما آیندگان نظر می دهند. 
آیندگان هستند که می گویند علی دایی که بوده و این 
آقایان که بوده اند. شما باید گزارش بدهید که در دولت 
قبلی که وزیر رفاه بودید چه کار کردید نه من. من با 
عشقم با این مردم کار می کنم نه احتیاجی دارم به مردم 

دروغ بگویم نه کارم سیاست است.

شماره تماس:    ۷44۹۶ ۰2۱    -    3۵۶۹ ۰2۶

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
4
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آیا این فصل، فصل لیورپول است؟

یورگن کلوپ می خواهد
خون به پا کند!
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استاندار البرز با اشاره به اینکه خبرنگاران باید 
صدای مطالبات مردم باشند، گفت: امروز نقش 
رسانه و خبرنگاران همانند یک آیینه تمام قد 
و  صحیح  مسیر  در  مسئولان  حرکت  برای 

شفاف غیرقابل انکار است.
با حضور  نجفی در مراسمی که  محمدعلی 
در  خبرنگار  روز  مناسبت  به  رسانه  اصحاب 
سالن همایش های میلاد برگزار شد با تبریک 
این روز به تمامی فعالان عرصه خبر اظهار 
داشت :خبرنگاران طلایه داران جبهه آگاهی و 

چشم بینا و زبان گویای مردم هستند.
وی ادامه داد: در شرایطی که شاهد گسترش 
و فراگیر شدن شبکه های مجازی هستیم باید 
همه ما به ویژه مدیران به بحث اهمیت سواد 

رسانه ای توجه کنیم.

رسانه ها بسیاری از مشکلات نادیده را به 
گوش مسئولان می رسانند

نجفی گفت: ازآنجایی که خبرنگاران می توانند 
با نگاه خود بسیاری از موضوعاتی را که افراد 
عادی به سادگی از کنار آن عبور می کنند را 
دریافت کنند، رسانه ها قادر هستند بسیاری از 
مشکلات نادیده را به گوش مسئولان برسانند.

 وی با بیان اینکه رسانه نباید خود و دیگران را 
متهم کند یا اندیشه خود را به دیگران تحمیل 
کند افزود: خبرنگاران می توانند با قلم خود به 
آگاه سازی جامعه کمک شایانی داشته باشند 
چراکه در جهان امروز ما، پیام ارزش واقعی 

پیداکرده است.
اینکه رسانه عامل  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
انتخاب و انتقال گفتمان است، اضافه کرد: بر 
این اساس مهم این است که چه گفتمان و چه 
تصویری انتخاب شود، در این راستا گفتمان 
ما در البرز کار، کار و کار و پرهیز از حاشیه ها 

است.

مردم  مطالبات  صدای  باید  خبرنگاران 
باشند

در  دولت هایی  و  کشورها  امروزه  گفت:  وی 
ترویج ارزش هایشان حرف اول را می زنند که از 

لحاظ توان رسانه هایی قدرتمند باشند. 
نجفی با اشاره به اینکه خبرنگاران باید صدای 
مطالبات مردم باشند، افزود: امروز نقش رسانه 
و خبرنگاران همانند یک آیینه تمام قد برای 
حرکت مسئولان در مسیر صحیح و شفاف 

غیرقابل انکار است.
وی خاطرنشان کرد: در این مدتی که در البرز 
گرایش های  با  مختلف  رسانه های  از  بوده ام 
دیگری  نکته  اندیشه  استقلال  جز  متفاوت 
مرهون  را  توفیقات  از  بسیاری  و  ندیده ام 
که  رسانه هایی  می دانم،  رسانه ها  همراهی 

وجدان آگاه جامعه اند.
از  البرز گفت: کار جهادی و پرهیز  استاندار 
حواشی را جزو اصول اصلی کار خود قرار داده 
و پاسخ منتقدان را با اقدام و عمل در حوزه حل 

تنگناها ارائه می دهیم.

از حاشیه دور شدیم تا با اقدام و عمل 
گره گشای تنگناها باشیم

وی گفت: اگر وارد حاشیه ها  شویم از اقدام در 
جهت رشد و توسعه بازمی مانیم. از این  رو از 
ابتدا با برنامه ریزی دقیق و شناخت مشکلات، 
موانع و کاستی ها درصدد کسب رضایت مردم 
البرز برآمدیم چراکه آن ها شایسته و سزاوار 

برترین خدمات هستند.
زیرساختی  اقدامات  البرز  در  افزود:  نجفی 
صورت گرفته در ظرف کمتر از یک سال بسیار 
مدت  این  در  و  بوده  قابل توجه  و  چشمگیر 

به اندازه چند سال کار انجام  شده است.
وی اهمیت راه های البرز را ملی دانسته و با 
اشاره به اقدامات صورت گرفته در این حوزه 
عنوان کرد: مردم البرز بار بزرگی از ترافیک ملی 
را متحمل می شوند و این امر در ابعاد مختلف 
درمانی، مالی و زیست محیطی تأثیر سوء دارد 

از این  رو باید توسعه راه ها تسریع می شد.

تحمل مشکلات بار ترافیک ملی شایسته 
مردم البرز نیست

پروژه های  از  بسیاری  گفت:  البرز  استاندار 
راه سازی استان با تنگناهایی مواجه بودند که از 

بدو ورود درصدد گره گشایی از روند پیشرفت 
آن ها برآمدیم و ظرف کمتر از یک سال شاهد 

پیشرفت های بزرگی هستیم.
وی افزود: تسریع در اجرای پروژه ادامه آزادراه 
همت سبب شد که پیشرفت فیزیکی پروژه از 
63 در صد از ابتدای سال 96 به 89 درصد 

برسد.
ادامه  پروژه  اجرای  اینکه  به  اشاره  با  نجفی 
آزادراه تهران - شمال برای کاهش بار ترافیک 
ورودی البرز و جاده کرج چالوس بسیار حائز 
اهمیت است، ادامه داد: بر این اساس موانع 
ویژه ای  اهتمام  با  را  ملی  پروژه  این  استانی 

پیگیری و رفع کردیم.
ادامه  پروژه  فیزیکی  پیشرفت  گفت:  وی 
قطار برقی کرج - هشتگرد از 69 درصد از 
ابتدای سال 96 به 74 درصد رسیده است، 
اما پیشرفت ساختمانی آن بالای 95 درصد 

است.
استاندار البرز افزود: پروژه چهار خطه شدن 
راه آهن تهران - تبریز در قطعه استان البرز 
درصد  به 9۰  اکنون  فیزیکی  پیشرفت  که 

رسیده نیز با جدیت دنبال و عملی شد.

اقدامی  پیام  فرودگاه  شدن  مسافربری 
محقق  امسال  شهریور  که  بود  دشوار 

می شود
نجفی گفت: فعال شدن پروژه قطار شهری 
کرج و تجدیدنظر در نرخ پیمان قرارداد مترو با 
اخذ مجوز شورای عالی فنی کشور محقق شد 
و این پروژه که مدت ها بلاتکلیف بود اکنون 

روبه پیشرفت است. 
جدید  جاده  آسفالت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
هشتگرد به طالقان به طول ۲۰ کیلومتر و 
آغاز عملیات اجرایی تونل این مسیر ازجمله 

اقدامات بسیار مهم بود، افزود: این پروژه نیز 
چندین سال به حال خود رهاشده بود که با 

جدیت پیگیری شد.
استاندار البرز به راه اندازی و تکمیل فرودگاه 
پیام و مسافری شدن آن از شهریورماه سال 
جاری اشاره کرد و گفت: این امر روند بسیار 
سختی داشت که ظرف 8 ماه گذشته پیگیری 

و اجرایی شد.

گازرسانی به روستاهای محور کرج-چالوس 
به  که  بود  مردم  دیرینه  آرزوی  طالقان  و 

تحقق رسید
وی افزود: گازرسانی به روستاهای شهرستان 
طالقان و بخش آسا را شهرستان کرج پس از 
سال ها انتظار مردم با اعتبار بالغ بر 6۰ میلیارد 
تومان ازجمله امور بسیار سختی بود که برای 
دست  نیافتنی  آرزویی  به  منطقه  آن  مردم 
تبدیل  شده بود که اکنون این اقدام بزرگ آغاز 

شده است.

پرداخت  برتر  رتبه های  کسب  در  البرز 
تسهیلات رونق تولید و ایجاد بسترهای 

اشتغال رتبه های برتر کشور را دارد
نجفی خاطرنشان کرد: کسب رتبه اول کشوری 
در پرداخت تسهیلات رونق تولید و پرداخت 
به  تومان  میلیارد  مبلغ 1.358  با  مستقیم 
تعداد 957 واحد تولیدی شده است همچنین 
کسب رتبه دوم کشوری در پرداخت تسهیلات 
نوسازی و بازسازی به مبلغ 136 میلیارد تومان 
به 54 واحد تولیدی که جهت راستی آزمایی 
تسهیلات پرداخت شده به تعداد 19 جلسه 
کمیته نظارت برگزاری که از 9۰ واحد تولیدی 

بازدید گرفته شده است.

استاندار البرز در آئین تجلیل از خبرنگاران: 

خبرنگاران باید صدای
 مطالبات مردم باشند

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید هشتگرد 
با اشاره به اینکه متروی هشتگرد نیازمند 7۰ 
انجام عملیات فنس  از  میلیارد تومان است، 

کشی این پروژه خبر داد.
با  خبری  نشست  در  هدایت   مهدی  سید 
اشاره به انجام مراسم کلنگ زنی جنگل کاری 
حاشیه شهر جدید هشتگرد، بیان کرد: این 
جنگل که در حاشیه اتوبان واقع شده، پیشانی 
سبز منطقه است و تأمین اعتباری با همکاری 
آبفای استان البرز انجام  شده است تا کار انتقال 
از  آبیاری قطره ای جنگل هشتگرد  و  پساب 

امروز در قالب یک پروژه عملیاتی شود.
وی بابیان اینکه حفظ این جنگل کاری اهمیت 
زیادی برای مردم شهر جدید هشتگرد دارد، 
توسعه ای  اقدامات  کنار  در  است  قرار  افزود: 
فضای سبز، کار ساخت پروژه هایی مشارکتی 
در شهر جدید هشتگرد آغاز شود که بر این 
اساس، تراکم مجتمع ها در سایت هایی از  شهر 

جدید هشتگرد کم خواهد شد.
جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل 
هشتگرد، گفت: به دلیل استقبال خوب مردم 
از پروژه های ویلایی در این منطقه مدل های 
خواهد  افزایش  مسکن هایی  چنین  ساخت 
یافت و از ماه آینده با انجام اقدامات لازم این 

عملیات اجرا خواهد شد.
شهر  در  مهر  مسکن  ثبت نام  داد:  ادامه  وی 
جدید هشتگرد در حال حاضر متوقف خواهد 
زیرساخت ها  تکمیل  دنبال  به  بیشتر  و  شد 
ازجمله محوطه سازی در محدوده مجتمع های 
ساخته شده خواهیم بود و در ادامه با رسیدگی 

به آورده های بانکی متقاضیان مسکن مهر و 
انجام  واحدها  واگذاری  کار،  سطح  افزایش 

خواهد شد.
محله  مرکز  ایجاد چهار  کرد:  عنوان  هدایت 
در قسمت های مختلف شهر جدید هشتگرد 
دنبال می شود که مشتمل بر امکانات خوب 
مذهبی  یا  و  فرهنگی  خدماتی،  تفریحی، 

ازجمله مسجد خواهد بود.
درخواست های  ساماندهی  کرد:  اشاره  وی 
متقاضیان مسکن مهر بر اساس آورده ها انجام 
که  متقاضیانی  دلیل  همین  به  است،   شده 
آورده های خیلی پایین و زیر یک میلیون تومان 
داشته اند و اقدامی به منظور افزایش آن انجام 
نداده اند، از سامانه حذف  شده اند و در مرحله 
بعدی ثبت نام کنندگانی که آورده های زیر 5 
میلیون داشته اند و اخطار بابت پرداخت های 
بعدی به آن ها داده شده بود، حذف خواهند 

شد.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید هشتگرد 
و  مهر  مسکن  واگذاری  بحث  در  داد:  ادامه 
گروه های  برای  اجرایی  کار  فعالیت ها،  ادامه 
مسکن مهر با پیشرفت فیزیکی بیشتر و بر 
متقاضیان  که  آورده های صددرصدی  اساس 

داشته اند، انجام می شود.
وی توضیح داد: با توجه به اینکه چشم انداز 
کنونی در شهر جدید هشتگرد با نام ورزش 
و هنر است، برنامه های مختلفی بدین منظور 
برای اجرا در سطح شهر پایه ریزی شده است.

با  اجتماع محور  مدارس  کرد:  اشاره  هدایت 

یا  و  فرهنگی  همچون  مختلف  ظرفیت های 
کارآفرینی در سطح شهر جدید هشتگرد و به 
دنبال ارائه خدمات بیشتر به شهروندان این 

منطقه ایجاد خواهد شد.
شهر  متروی  اقدامات  آخرین  مورد  در  وی 
شدت  با  مترو  کار  گفت:  هشتگرد  جدید 
این  از  بهره برداری  چون  می شود  پیگیری 
پروژه مهم کمک مؤثری در جهت بهبود طرح 

توسعه ای منطقه است.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید هشتگرد 

اضافه کرد: بخشی از اعتبارات تکمیل متروی 
هشتگرد دنبال شده است و به دنبال جذب 
میلیارد   7۰ حدود   که  اعتبار  باقیمانده 
تومان است هستیم که تا پایان سال جاری 

بهره برداری از این پروژه مهم محقق شود.
نهایی  کارهای  از  کرد:  تأکید  پایان  در  وی 
هشتگرد،  متروی  پروژه  از  بهره برداری  برای 
انجام فنس کشی اطراف آن است که اکنون 
از سمت ایستگاه هشتگرد آغازشده است و در 

ادامه تا ایستگاه گلشهر پیش خواهیم رفت.

در نشستی خبری مطرح شد:

متروی هشتگرد نیازمند ۷0 میلیارد تومان است

در  ایران  استاندارد  ملی  سازمان  رئیس 
این  استانی  و  ستادی  مدیران  گردهمایی 
تلاش  بر  شد  برگزار  کرج  در  که  سازمان 
تصمیمات  به  دستیابی  برای  همه جانبه 

اقتصادی دولت تأکید کرد.
پیروزبخت در سخنانی  با اشاره به برنامه ها و 
سیاست های این سازمان گفت: فعالیت های 
مطابق  باید  ایران  استاندارد  ملی  سازمان 

قانون تقویت و توسعه نظام استاندارد باشد.
تأکید  ایران  استاندارد  ملی  سازمان  رئیس 
کرد: باید تحول لازم مرتبط با قانون جدید 
در سازمان ملی استاندارد ایران ایجاد شود. 
وی یکی از راهبردهای جدید سازمان ملی 
کیفی  ابعاد  به  توجه  را  ایران  استاندارد 

استانداردها دانست و گفت: تعداد استانداردها 
به لحاظ کمی در وضعیت خوبی قرار دارد و 

لازم است در توسعه کیفی متمرکز باشیم.
پیروز بخت بر رسوخ استانداردها در زیربنای 
کیفیت  ارتقای  افزود:  و  کرد  تأکید  جامعه 
باید بر مبنای فن آوری های جدید باشد. وی 
یکی از راهکارهای عبور از بحران اقتصادی 
دانش بنیان  محصولات  به  ویژه  توجه  را 
دانست و گفت: شرکت های دانش بنیان به 
خوبی می توانند جای خالی فناوری های نوین 
وارداتی را بگیرند و در همین راستا اخیراً 6 
محصول دانش بنیان موفق به اخذ گواهینامه 
انطباق از سازمان ملی استاندارد ایران شدند.
رئیس سازمان ملی استاندارد ایران با اشاره 

به تأکید دولت بر تسریع فرآیند صادرات و 
واردات کالاها گفت: تلاش و کوشش خود را 
به کار گیرید تا با رعایت قوانین و مقررات بر 
سرعت فعالیت ها و اقدامات در کنار کیفیت 

انجام کار بیفزایید.
فرآیند  تسهیل  اینکه  بابیان  بخت  پیروز 
قرار  سازمان  این  کار  دستور  در  تجارت 
به  راستای کمک  در  اقدام  این  افزود:  دارد 
تولید کشور انجام می شود اما مراقب باشید 
تا کالاهای بی کیفیت به صورت قاچاق وارد 

کشور نشود.
وی خطاب به مدیران کل ستادی و استانی 
تأکید کرد: در دستیابی به اهداف اقتصادی 

دولت از هیچ کوششی دریغ نخواهیم کرد.

در این گردهمایی مسلم بیات، معاون ارزیابی 
کیفیت به تبیین برنامه های این معاونت در 
حمایت از تولید و تسهیل در تجارت پرداخت. 
در ادامه، وحید مرندی مقدم، معاون نظارت 
بر اجرای استاندارد نیزدرخصوص برنامه های 
تولید داخل با هدف حمایت از کالای ایرانی 
نکاتی را ارائه کرد. سپس سودابه یحیازاده، 
مورد  در  استاندارد  ترویج  و  تدوین  معاون 
تدوین  زمینه  در  معاونت  این  برنامه های 

استاندارد توضیحاتی بیان کرد.
سپس مدیران کل ستادی و استانی به بیان 
تقویت  برای  خود  پیشنهادت  و  سؤالات 
استانداردی  فعالیت های  در  رویه  وحدت 

پرداختند.

رئیس سازمان ملی استاندارد ایران:

برای دستیابی به اهداف اقتصادی دولت، امور استاندارد تسریع می شود

طاهرنژاد در جلسه کارگروه کنگره ی شهدای 
استان البرز تأکید کرد:

شهدا حق بزرگی 
بر گردن ما دارند

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز با بیان اینکه 
شهدا حق بزرگی بر گردن ما دارند گفت: امیدواریم به کمک 
خداوند در معرفی راه و آرمان شهدا به جامعه و  به ویژه نسل 

جدید موفق باشیم.
ابراهیم طاهرنژاد در جلسه کارگروه کنگره شهدای استان البرز 
که با حضور اسماعیل زمانی دبیر کنگره و دیگر خادمان شهدا 
در محل اداره کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز 
برگزارشده بود، گفت: امیدواریم به کمک خداوند در معرفی 
راه و آرمان شهدا به جامعه و علی الخصوص نسل جدید و 

ترویج فرهنگ ایثار و شهادت موفق باشیم.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز در ادامه انتقال 
فرهنگ ایثار و شهادت به نسل جوان را یکی از ویژگی های 
مهم برگزاری کنگره دانست و گفت: ازخودگذشتگی در راه 
خدا و دفاع از حق در بالاترین حد، ارزش گذاری شده است و 
فرهنگ ایثارگری و شهادت طلبی در متن اسلام از درخشش 

و ویژگی برجسته ای برخوردار است.
طاهرنژاد در بخش دیگر هدف گذاری در جهت خدمت به 
خانواده های معظم شهدا را یکی دیگر از ویژگی های برگزاری 
کنگره شهدا دانست و بیان کرد: بخشی از تکریم و تعظیم 
ایثارگران در احترام و تجلیل خانواده و اهل بیت آن ها تجلی 
می یابد و در این راستا هرچه انجام کاری برای خدا سخت تر 
و با نیت خالص تر باشد از ارزش و اعتبار بیشتری برخوردار 

است.
از  یکی  کرد:  اظهار  نیز  البرز  استان  کنگره شهدای  معاون 
شاخص ترین اقداماتی که استان البرز در حوزه ترویج فرهنگ 
داده؛  انجام  مقدس  دفاع  فرهنگ  امتداد  و  و شهادت  ایثار 
آموزش، برنامه ریزی و اعزام افسران جنگ نرم برای حفاظت 
از حریم آل الله است. به همین جهت استان البرز به لحاظ 
به عنوان  حرم  مدافعین  حوزه  در  شهدا  تقدیم  در  فراوانی 

سومین استان در کشور محسوب می شود.
ملی  کنگره  برگزاری  راستای  در  کرد:  بیان  مسئول  این 
محور  شهدای  اجلاسیه  اولین  البرز،  استان  شهید   5۲19
مقاومت با رویکرد ایده پردازی و شناخت صفات پسندیده 
و والای شهدای والامقام محور مقاومت، اجلاسیه ای در روز 
19 مردادماه سال جاری در سالن ورزشی منطقه کمال شهر 

برگزار خواهد شد.
اجلاسیه  اولین  پیش بینی شده  برنامه های  اهم  به  وی 
شهدای محور مقاومت اشاره کرد و گفت: دعوت از خانواده 
تمام شهدای محور مقاومت، اجرای نمایشنامه توسط گروه 
فرهنگی فانوس و سخنرانی سردار جانشین نیروی قدس سپاه 

انقلاب اسلامی ازجمله این برنامه هاست.
زمانی با بیان اینکه زمان برگزاری این اجلاسیه در آستانه ماه 
محرم است، افزود: این اجلاسیه، پیش مقدمه برگزاری کنگره 

ملی شهدا در مهرماه سال جاری خواهد بود.

توضیح پلیس درباره کشته شدن یک 
شهروند در ناآرامی های کرج 

ناجا  آگاهی  پلیس  رئیس 
خصوص  در  توضحیاتی 
کشته  پرونده  به  رسیدگی 
در  شهروند  یک   شدن 
ارائه  کرج  اخیر  ناآرامی های 

داد.
مقیمی  محمدرضا  سردار 
وضعیت  آخرین  درخصوص 

در  شهروندان  از  یکی  مرگ  درباره  شده  انجام  تحقیقات 
ناآرامی های کرج که با ضرب گلوله جان باخته است، اظهار کرد: 
در حال حاضر رسیدگی به این پرونده در مجموعه پلیس آگاهی 

استان البرز در حال انجام است.
رئیس پلیس آگاهی ناجا افزود: هم اکنون کارآگاهان پلیس آگاهی 
در حال انجام تحقیقات تکمیلی درباره این پرونده هستند و البته 
به یک سری اطلاعات نیز دست یافته ایم ولی تا زمانی که این 

پرونده تعیین تکلیف نشده قادر به رسانه ای کردن آن نیستیم.
مقیمی با بیان اینکه آزمایشات اسلحه شناسی در این پرونده 
تکمیل شده است، گفت: با توجه به نتایج به دست آمده از این 
آزمایشات با جدیت می توانم بگویم که سلاح استفاده شده در 
قتل وی جزو سلاح هایی نبوده که نیروی انتظامی از آنها استفاده 

می کند.
وی در پایان به این سوال که آیا سلاح به کار رفته در قتل رضا 
اوتادی جنگی است یا خیر، خاطر نشان کرد: بر اساس شواهد 
موجود سلاح به کار رفته در این ماجرا جزو سلاح های جنگی 

بوده است.

استان تهران و البرز در صدر 
مکشوفات کالای قاچاق

طی بازرسی های انجام شده در تیرماه سال جاری استان تهران و 
البرز در مقایسه با سایر استان ها درصد مکشوفات کالای قاچاق 

قرار گرفت.
در راستای اجرای طرح مبارزه با قاچاق کالا و حمایت از مصرف 
کنندگان و تولیدکنندگان داخلی تعداد 579‚3۰ مورد بازرسی از 
مراکز خرد و کلان در سطح عرضه صورت گرفته و از این ناحیه 
8۰8 پرونده تخلف به ارزش بیش از 36 میلیارد ریال تشکیل و 

برای رسیدگی به مراجع قضایی ارسال شده است.
در بازرسی های انجام شده در کل کشور طی این مدت، استان 
تهران با 98۰‚4 مورد بازرسی و 143 مورد تشکیل پرونده و 
قاچاق  ارزش کالای  ریال  میلیارد  از 15  بیش  با  البرز  استان 

مکشوفه، بالاترین عملکرد را در بین استان ها داشته است.
لازم به ذکر است، بیشترین ارزش ریالی کالاهای قاچاق مکشوفه 
به ترتیب مرتبط با گروه های لوازم تحریر  با 8/5 میلیارد ریال، کیف 
و کفش با 4/3 میلیارد ریال، مواد خوراکی و محصولات صنایع 
غذایی با 4 میلیارد ریال، سیگار، توتون، تنباکو و محصولات 

دخانی با ۲/3 میلیارد ریال است.

اخبار خبر 

فساد، اختلاس و آقازاده ها کنترل 
شرایط اقتصادی را سخت کرده اند

مدیرکل دفتر هماهنگی اقتصادی استانداری البرز بر ضرورت 
حفظ اشتغال موجود تاکید کرد.

پرویز زرگر اظهار کرد: در شرایط فعلی که تزلزل بازار، تورم و رکود 
اقتصادی به مهمترین دغدغه مردم تبدیل شده، مسئولان باید به 

گونه ای عمل کنند که از نگرانی و تشویش مردم کاسته شود.
وی ادامه داد: بدون شک وقتی روز به روز قیمت دلار، سکه، 
کالاهای اساسی و مصرفی، دارو و حتی خدمات بالا می رود، 

دعوت مردم به صبر و آرامش کار ساده ای نیست.
وی افزود: تازه در این شرایط انتشار اخباری مبنی برای فساد و 
اختلاس برخی و همچنین زندگی مرفه و بی درد برخی آقازاده ها 
داغ بیشتری بر دل مردم می گذارد و کنترل شرایط را سخت تر 

می کند.
وی توضیح داد: همه ما در یک کشتی هستیم و اگر بخشی از 
آن به واسطه خودخواهی عده معدودی سوراخ شود؛ همه ما غرق 
می شویم و استثنایی وجود ندارد؛ همین هایی که فکر می کنند 
ضد ضربه هستند و هیچ مشکلی برایشان پیش نمی آید اگر اوضاع 

کشور نابسامان شود بیشترین آسیب را خواهند دید .
این مسئول توضیح داد: هر کس در راه خدمت به مردم کم کاری 
کند، دشمن و خائن محسوب می شود و بدون شک در بین مردم 

جایگاهی نخواهد داشت.
وی ابراز کرد: مردم به افرادی که با سوء استفاده از جایگاه خود 
جیب هایشان را پر پول می کنند دید خوبی ندارند و خواهان اشد 

مجازات آنها هستند.
زرگر در بخش دیگری از صحبت های خود به ضرورت حفظ 
اشتغال در شرایط موجود اشاره کرد و گفت: در شرایط فعلی که 
خروجی بسیاری از واحدهای تولید و صنعتی به واسطه مشکلات 
واردات مواد اولیه کاهش یافته، حفظ اشتغال اهمیت زیادی دارد.

در  گفت:  البرز  استانداری  اقتصادی  هماهنگی  دفتر  مدیرکل 
شرایطی که گرانی به مردم فشار آورده اگر بخشی از جمعیت 
شاغلان کشور هم کار خود را از دست دهند میزان نارضایتی ها 

چند برابر می شود .
وی افزود: در استان تلاش داریم تا جایی که در توان است مشکل 
واحدها و شهرک های صنعتی حل شود تا لااقل شاهد تعدیل 

کمتر نیروی کار باشیم.

خبر

راهپیمایی جمعه از سوی هیچ نهاد 
انقلابی در البرز تأیید نشد

هماهنگی  شورای  رئیس 
استان  اسلامی  تبلیغات 
که  راهپیمایی  گفت:  البرز 
فضای  فراخوان  اساس  بر 
مجازی قراراست در روز جمعه 
19مردادماه جاری برگزارشود، 
انقلابی  نهاد  هیچ  سوی  از 
دراین استان تایید نشده است.

حجت الاسلام و المسلمین محمد حسین روحی یزدی افزود: 
براساس فراخوان های منتشره در فضای مجازی این راهپیمایی 
قراراست در اعتراض به شرایط اقتصاد فعلی کشور پس از نماز 

جمعه از محل مصلی امام خمینی )ره( کرج صورت گیرد.
وی ادامه داد: همچنین با توجه به اینکه هنوز مدت زمان لازم 
برای نتیجه بخشی تصمیم دولت برای بهبود شرایط فعلی کشور 
نگذشته بنابراین شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان البرز 
به نوبه خود هیچ برنامه ای دراین زمینه نداشته و این راهپیمایی 

بدون هماهنگی با این نهاد است.

فرودگاه پیام
محرک چرخ اقتصاد البرز

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان البرز گفت: مشکلاتی که بر 
سر راه مسافربری شدن فرودگاه پیام وجود دارد در جلسه شورای 
سیاست گذاری حفظ حقوق بیت المال در منطقه ویژه اقتصادی 

پیام مطرح می شود.
حاجی رضا شاکرمی در بازدید از منطقه ویژه اقتصادی پیام و روند 
مسافربری شدن فرودگاه پیام اظهار داشت: مشکلات بحث تملک 
اراضی پیام، زیست محیطی و بحث مرتبط با راه های دسترسی 
شورای  جلسه  شد  مقرر  که  گرفته  نیز  تصمیماتی  و  مطرح 
سیاست گذاری حفظ حقوق بیت المال را به زودی در پیام با حضور 

مسئولین ذی ربط برگزار کنیم.
وی اضافه کرد: از سال 96 به بعد فرودگاه بین المللی و منطقه ویژه 

اقتصادی پیام در حال ساخته شدن است.
شاکرمی ضمن تأکید بر هم افزایی بین بخشی دستگاه ها در جهت 
رفع مشکلات پیام افزود: باید مسئولین استانی و کشوری همت 
کرده و کمک کنند تا مجموعه پیام بیش ازپیش بالنده شده و 
توسعه یابد، چراکه پیام علاوه بر تحول آفرینی در استان می تواند 

در سطح کشوری نیز تأثیرگذار باشد.
شاکرمی گفت: مجموعه پیام یک نقطه عطفِ شاخص برای توسعه 

و پیشرفت استان البرز است و می تواند استان را متحول نماید.

اخبار

تعدادی از مسئولان استانداری البرز در رابطه با مشکلات به وجود 
آمده در بیمارستان امام خمینی )ره(کرج احضار شدند.

به دستور مقام قضایی تعدادی از مدیران استانداری البرز در 
رابطه با مشکلات به وجود آمده در بیمارستان امام خمینی)ره( 

کرج احضار شدند. بیمارستان امام خمینی مدت زمانی است با 
مشکلات مختلف ازجمله مسائل مالی دست به گریبان شده 
است. پرسنل این بیمارستان طی هفته های گذشته با تجمع در 

محل بیمارستان خواهان احقاق حقوق خود شده اند.

تعدادی از مسئولان استانداری البرز با دستور مقام قضایی احضار شدند
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رئیس کمیته بودجه شورای شهر تهران گفت: روز سه شنبه 
حسابهای شهرداری از وضعیت مسدود خارج شد.

مجید فراهانی رئیس کمیته بودجه و نظارت شورای شهر تهران در 
مورد بر وضعیت دسترسی شهرداری تهران به حسابهای سازمانی 
خود که چند روز قبل توسط سازمان تامین اجتماعی مسدود شده 

بود، گفت: تمام حسابهای شهرداری از وضعیت مسدود خارج شد 
و هم اکنون در دسترس است.

 فراهانی پیش از این اعلام کرده بود که انسداد حسابهای شهرداری 
سبب می شود شهرداری نتواند حقوق کارگران را پرداخت کند و 

در نهایت کار جمع آوری پسماند دچار اخلال می شود.

تامین اجتماعی کوتاه آمد، حساب های بانکی شهرداری تهران باز شد

خبر

در  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  حضور  با 
سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر، 
راهکارهای تقویت خدمت رسانی اتوبوس ها 

بررسی شد. 
پایگاه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
خبری مدیریت شهری کرج، در جلسه  ای 
که با حضور عباس زارع، مهدی حاج قاسمی، 
حسین محمدی و رحیم خستو همراه بود، 
سرپرست سازمان حمل و نقل بار و مسافر 
برنامه های خود در  شهری شهرداری کرج 
خصوص بهبود وضعیت ناوگان اتوبوس های 
فعالیت  بر  بیشتر  نظارت  و  شهری  درون 

تاکسی ها را تشریح کرد.
و  بودجه  کمیسیون  رییس  زارع  عباس 
برنامه  ریزی شورای شهر با اشاره به ضرورت 
ارائه راهکارهای اثربخش در زمان بندی های 
کوتاه مدت و بلندمدت در حوزه اتوبوس های 
از  عظیمی  بخش  گفت:  درون شهری 
ترافیک امروز شهر معلول غفلت از رسیدگی 
کیفیت  کاهش  و  اتوبوس ها  وضعیت  به 
خدمات در حمل و نقل عمومی شهر است، 

از  استفاده  با  تا  است  لازم  اساس  این  بر 
مطالعات صورت گرفته، طرح های منطقی و 
زودبازده در دستور کار قرار گیرد تا خدمات 
به  کرجی،  شهروندان  شأن  در  و  مناسب 

آن ها ارائه شود.
مهدی حاج قاسمی رئیس کمیسیون عمران 
نمودن  مطرح  با  شهر  شورای  ترافیک  و 
ضرورت راه اندازی خطوط بی آر تی در شهر 
مدیریت  سازمان  ویژه  نگاه  خواستار  کرج، 
حمل و نقل بار و مسافر به این موضوع شد 
و افزود: بار ترافیکی موجود در هسته  مرکزی 
شهر با ظرفیت های معابر شهر همخوان نبوده 
و در این راستا لازم است تا با تقویت خدمات 
حمل و نقل عمومی، ضمن کاهش ترافیک 
جلب  را  شهروندان  رضایت  معابر،  این  در 

نماییم.
دیگر عضو شورای اسلامی شهر با اشاره به 
هوای  آلودگی  کاهش  زمینه  در  تلاش ها 
شهر گفت: در سال 96، بودجه ای در حدود 
یک میلیارد تومان را برای نصب کاتالیست 
تاکسی ها در نظر گرفتیم که این امر نشان گر 

دغدغه ی جدی شورای پنجم در سالم سازی 
هوای شهرمان است.

حسین محمدی تصریح کرد: انتظارمان این 
کاتالیست  نصب  جاری  سال  در  که  است 
تاکسی ها با سرعت بیشتری اجرایی شود، 
چرا که با نگاه به عدد 13 هزار تاکسی فعال 
در سطح شهر، اهمیت این موضوع بیش از 

پیش آشکار می شود.
سخنگوی شورای اسلامی شهر، کاهش زمان 
انتظار شهروندان در ایستگاه های اتوبوس را 
موضوعی مهم عنوان کرد و گفت: کمبود 
امری ملموس است  اتوبوس در شهر کرج 
و اعداد و ارقام نیز مؤید این امر است، لذا 
می بایست با مشارکت بخش خصوصی تعداد 

اتوبوس ها افزایش یابد.
رحیم خستو اضافه کرد: آمارهای ارائه شده 
در خصوص هزینه های اتوبوس های ملکی، 
ضرورت برون سپاری خدمات اتوبوسرانی را 
آشکار می سازد؛ چرا که می توان با همکاری 
هزینه ها،  کاهش  ضمن  خصوصی  بخش 

سطح کیفیت خدمات را نیز ارتقا داد.

 سرپرست سازمان حمل و نقل بار و مسافر 
شهری شهرداری کرج در پایان این جلسه با 
ارائه گزارش عملکرد و برنامه های آتی سازمان 
در حوزه حمل و نقل عمومی گفت: با توجه 
سازمان،  ماموریت های  عظیم  گستره  به 
چابک سازی مجموعه یکی از اهدافمان است 
که در نظر داریم با همکاری بخش خصوصی 
و استفاده از ظرفیت استارتاپ ها در حوزه ارائه 
خدمات الکترونیکی این امر را محقق سازیم.

استادکاظمی تاکید کرد: با توجه به قیمت 
دستگاه  هر  تومانی  میلیون   7۰۰ قریب 
توسط  جدید  اتوبوس  خرید  اتوبوس، 
به  نه  نه در توان شهرداری و  را  شهرداری 

صلاح منابع شهر می دانیم.
جوان  موضوع  بر  تمرکز  کرد:  تصریح  وی 
شدن ناوگان اتوبوس های درون شهری را با 
همکاری بخش خصوصی دنبال می کنیم، 
چرا که اعتقاد داریم اداره  حمل و نقل عمومی 
شهر با بهره بردن از توان بخش خصوصی، 
راهکاری است که در اکثر کلانشهرها امتحان 

خود را پس داده است.

سرپرست مرکز کنترل ترافیک شهرداری کرج اعلام کرد که ۲۰ 
هزار تخلف رانندگی ثبت شده توسط دوربین های شهری کرج به 

رانندگان پیامک و اطلاع رسانی شد.
محمد حاجی جعفری با اعلام این خبر افزود: این پیامک ها با راه اندازی 
سامانه های ثبت و ارسال تخلفات رانندگی و همچنین سامانه نظارت 
بر رفتار رانندگان حمل ونقل عمومی از ابتدای سال جاری تاکنون 
از  را  تخلفات  ثبت  از  سریع  اطلاع رسانی  وی  است.  ارسال شده 
زمینه های اصلی بازدارندگی تخلفات برشمرد که این مهم با طراحی 
سامانه ای بومی و منطبق بر خواسته و نیازهای شهر کرج، با همکاری 
پلیس راهور در کمترین زمان ممکن در حال بهره برداری می باشد. به 
گفته این مسئول، با گذشت زمان نیز سرویس های متنوعی در این 

خصوص طراحی و در حال توسعه می باشد.
سرپرست مرکز کنترل ترافیک شهرداری کرج افزود: با شناسایی 
نیازهای شهری و با شناخت مجموعه فنی مرکز کنترل ترافیک، انعطاف 

و قابل توسعه بودن سیستم های اپلیکیشنی در بستر نرم افزار ثبت وقایع 
موجود در این مرکز طراحی و در حال تست می باشد که از طریق 
آن می توان رخدادهای شهری را نیز توسط اپلیکیشن ثبت و برای 
بخش های مربوطه ارسال نمود. وی ادامه داد: از دیگر قابلیت های آن 
پیگیری آنلاین و خارج از محیط کار برای رفع موضوعات ارسال شده 
است. این موضوع می تواند در طول شبانه روز از سوی مدیران بخش های 

مختلف خدمات شهر، عمران و ترافیک مناطق انجام گیرد.
حاجی جعفری اضافه کرد: افزایش تعداد دوربین های نظارتی تا 
پایان ماه جاری به تعداد 68 دستگاه از دیگر برنامه های مرکز کنترل 
ترافیک است که این مهم در حال اجرا می باشد. علاوه بر این طبق 
برنامه ریزی صورت گرفته در سال جاری در حوزه های: دوربین های 
نظارتی، چراغ های هوشمند، خودروی سیار پلاک خوان و تابلوهای 
پیام متغیر خبری پروژه های خوبی تعریف شده اند که انتظار داریم در 

سال جاری به بهره برداری برسند.

 20 هزار تخلف رانندگی در کرج پیامک شد
شهردار منتخب شورای اسلامی شهر کرج در بازدید میدانی 
از پروژه تقاطع غیر هم سطح ماهان- باغستان، در جریان روند 

اجرایی این طرح قرار گرفت.
محمدرضا احمدی نژاد در بازدید از روند اجرایی پروژه تقاطع 
غیره هم سطح ماهان- باغستان »بلوار سربازان گمنام- بلوار 
امام خمینی)ره( «  با بیان اینکه این طرح اواخر سال 95 با 
هدف کاهش حجم ترافیک و تسریع در روند تردد شهروندان بر 
زمین زده شد، اظهار کرد: به طور حتم تسریع در روند اجرایی 
شدن پروژه های عمرانی، توسعه شهر را به همراه خواهد داشت.

احمدی نژاد اضافه کرد: کاهش اتلاف وقت شهروندان در 
انتشار  و  تولید  کاهش  سوخت،  مصرف  کاهش  ترافیک، 
تأثیر  تحت  اراضی  دسترسی  افزایش  و  هوا  آلاینده های 
به شبکه های اصلی حمل و نقل شهر از منافع این طرح 

محسوب می شود.

وی با بیان اینکه طبق ارزیابی های صورت گرفته این پروژه با 
پیشرفت فیزیکی 5۰ درصد در حال انجام است، افزود: اجرای 
عرشه شرقی زیرگذر، اجرای عرشه و شمع های جبهه های 
شرقی، اجرای راست گرد شمال به غرب، اجرای خاک برداری 
ضلع شرقی، اجرای دیوارهای حائل ضلع شرقی و غربی از اهم 

فعالیت های انجام شده این پروژه به شمار می رود.
شهردار منتخب شورای اسلامی شهر کرج با تأکید بر اینکه بر 
اساس اظهارات مشاورین و پیمانکار پروژه تقاطع غیره مسطح 
ماهان - باغستان، این طرح در صورت همکاری ادارات آب 
و فاضلاب، گاز، مخابرات و تزریق به موقع منابع مالی طی 
3 ماه آینده به بهره برداری خواهد رسید، خاطرنشان کرد: 
این پروژه کاهش بار ترافیکی محدوده خیابان شهید بهشتی، 
حدفاصل سه راه رجایی شهر تا میدان حصارک را به همراه 

خواهد داشت.

بهره برداری از پروژه تقاطع غیر هم سطح ماهان- باغستان ظرف سه ماه آینده

عزم جدي اعضای شورا در نوسازي
 ناوگان حمل و نقل عمومی

به نام پدر
باذن الله...

سایه ای بود و پناهی بود و نیست
هستی ام را تکیه گاهی بود و نیست

سال 1374 من  هشت ساله بودم. 
هر وقت می رفت کنار کمدش من 
هم با اشتیاق خودم را می رساندم 
به کتاب ها و وسایلش، فشنگ های 

تفنگش و تفنگش را به نظاره می نشستم.
دفترچه خدمت  کار،  قرارداد  کاغذ  قدیمی،  کاغذهای  بوی   
سربازی و آلبوم عکس های قدیمی هوش از سرم می برد. در 
این میان اما تفنگ و دوربین شکاری را طور دیگری دوست 
می داشتم. دوربین را از توی کمد برداشت، برای آخرین بار بند 
دوربین را انداختم دور گردنم و از توی آن لنز جادویی از ابتدای 
دالان کوچه تا انتهای آن را دیدم و دلم غنج رفت. دوربین را 
آقا توی جعبه اش گذاشت با لحنی پدرانه گفت: »خیالت راحت 

شد؟« جواب من در شعف چشم هایم بود.
آن روز را کمی دیرتر از ظهر آمد خانه، اما وقتی پدرم برگشت 
و  کشید  سیدخانم  را  ناهار  نبود.  شکاری  دوربین  از  خبری 
لابه لای صحبت هایشان متوجه شدم که برای عمل جراحی 

محمد برادرم فروخته است.
پاییز همان سال احوال جسمی آقا سید طاهر خوب نبود، رفته 
بود حسن آباد تا مدارک پزشکی اش را بیاورد. وقت برگشت در 
جاده بویین زهرا تصادف سختی کرد با ماشین، خودش معتقد 

بود که اگر زنده ماند، به خاطر جد آسیدطاهر بود...
خدا خواست که سایه اش در آن سال از سرم کم نشود. چند 
هفته طول کشیده بود که درد از تنش بیرون برود، کنار تختش 
می نشستم و تا آبی و قرصی می خواست برایش می آوردم و از 
بی مهری آدم های روزگار و نمک نشناسی شان نسبت به او 

بیشتر دلم می سوخت. وگرنه درد جسمی که خوب می شود.
و امان از این فوتبال که برای دومین بار باعث شد مچ پایم مو 
بردارد. زمستان بود و هوا حال و هوای باریدن داشت، تمام پای 
راستم را » از پنجه تا ران« گچ گرفتند. سرما همچون گزمه ها 
توی خیابان های شهر پرسه می زد و بر تن آدمی زخم می نشاند. 
هنوز ماشینش برای همان تصادف خراب بود، توی خیابان 
هم ماشین ها نمی ایستادند، بدون تأمل مرا به دوش گرفت و 
انگشت های پایم که از گچ بیرون بود را با پنجه های مردانه اش 
در دست گرفت، طوری که تمام انگشتان را پوشش داد، تا سرما 

اذیتم نکند.
مصرع معروف »به شرط آن که پدر را پسر کند داماد« را چند 

باری در مناسبت ها و مراسم های عروسی از او شنیده بودم.
 کمی بیشتر از ده سال سه پسر از دست داد و داغ پسران 
رشیدش را تاب آورده بود و حالا تنها پسرش که من بودم در 

آستانه ازدواج قرار داشت و نبود.
هنوز بیست و یک سالگی ام تمام نشده بود که ازدواج کردم، روز 
خواستگاری وقتی مهیای رفتن به خانه همسرم شده بودم به 
عکس پدرم با آن سیبل و نگاه پر هیبتش نظری انداختم. خیلی 
دل تنگش شدم. از آخرین روزی که صورتش را بوسیده بودم 

سال ها گذشته بود، بغض چندساله ام وقت رفتن ترکید.
 و روزی »روزهایی« که نبودش را کاملاً حس کردم، روز مراسم 
عروسی ام بود، با تمام خوشی های آن روز این مسئله برایم خیلی 

سخت بود...
 و قصه این دلتنگی ادامه داشت، و روزی آمد که فرزند تازه 
متولد شده ام را به خانه آوردیم و پدر ِ همسرم که وجودش 
نعمتی ست در گوش دخترم اذان گفت و از سویدای جان 

فهمیدم که پدر ندارم و چه دردیست این فراق...
نوجوانی  و  کودکی  در  که  آدم هایی  دنیای  نظرم  به 
پدرهایشان را از دست می دهند و درد یتیمی را می چشند 
خیلی سخت تر است از کسانی که از وجود پدرشان بیشترین 

بهره را برده اند.
برای شادی روح همه پدرانی که اسیر خاکند و پدر اینجانب که 

امشب سالگرد اوست، لطفا شاحه گلِ صلواتی مرحمت کنید 
پدر آن تیشه که به خاک تو زد دست اجل

تیشه ای بود که شد باعث ویرانی من

یادداشت

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
مجتمع دادگاههای عمومی جزایی شهرستان کرج در پرونده کلاسه 97۰356 برای 
محسن پورتقی فرزند آزاد به اتهام توهین و تهدید کیفر نموده که رسیدگی به موضوع 
به این شعبه ارجاع و وقت رسیدگی برای مورخه 97/۰6/31 ساعت 9:۰۰ صبح تعیین 
گردیده است. با عنایت به مجهول المکان بودن و عدم دسترسی به متهم و در اجرای 
مقررات مواد 115 و 18۰ قانون آئین دادرسی دادگاههای عمومی و انقلاب در امور کیفری 
مراتب یک نوبت منتشر تا متهم جهت دفاع از اتهام انتسابی در وقت مقرر در دادگاه حاضر 
گردد. بدیهی است در صورت عدم حضور، مطابق مقررات رسیدگی غیابی به عمل خواهد 

آمد.   97/12619/ف  
منشی دادگاه کیفری شعبه 115 دادگاه کیفری دو شهرستان کرج )115 

جزایی سابق( 
کرج - بالاتر از میدان طالقانی - ساختمان مرکزی دادگستری 

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی  و دادخواست  و ضمائم به آقای/ خانم عزت اله اله محمدی 

چار افشارفرزند                                               
خانم   آقای/  به طرفیت خوانده  دادخواستی  فرشید صفری  خانم   / آقای  خواهان 
به خواسته  افشار  اله محمدی چار  افسانه  افشار ۲.  اله محمدی چار  اله  1.عزت 
کلاسه  پرونده  شماره  به  و  ارجاع  شعبه  این  به  که  مطرح  سند  تنظیم  به  الزام 
97۰998۲6793۰۰351 شعبه ۲6 شورای حل اختلاف کرج )73سابق( ـ مجتمع 
شماره ۲ )شهید ملک زاده( ثبت و وقت رسیدگی مورخ  1397/۰6/۲1 ساعت 
۰9:۰۰ تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 73 قانون آئین دادرسی 
مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در 
یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ 
انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود، نسخه ثانی 
دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه  حاضر 

گردد.  97/12740/ف
مسئول دفتر  شعبه 26 شورای حل اختلاف کرج )73سابق( اکبرپور
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رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم مریم کاظمی دارای شناسنامه شماره 555 به شرح دادخواست به کلاسه 97۰687/7 
از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان منصور 
کاظمی بشناسنامه شماره ۲۲ در تاریخ 1397/3/8 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی 

گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به :
1.  علی کاظمی متولد 1353/6/3۰ ش ش 1۰4۲ فرزند منصور پسر متوفی 

۲. مهدی کاظمی متولد 1368/6/۲1 ش ش 4ـ۰۲۰419ـ۰31 فرزند منصور پسر متوفی 
3. حمید کاظمی متولد1355/11/7 ش ش 14144 فرزند منصور پسر متوفی 

4. مریم کاظمی متولد 1349/3/1 ش ش 555 فرزند منصور دختر متوفی 
5. مهدیه کاظمی متولد 1363/5/4 ش ش 96 فرزند منصور دختر متوفی 

6. فرخنده فتحی متولد 133۲/1/۲۰ ش ش 7۰ فرزند عبداله همسر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کس اعتراضی دارد ویا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم  دارد والا گواهی صادر خواهد شد. % م    97/12745/ف 
رئیس شعبه 7 شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای حسین فرجی خاصلوئی  دارای شناسنامه شماره 11466 به شرح دادخواست به 
کلاسه 97۰576 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان  جمشید فرجی خاصلویی بشناسنامه شماره ۲ در تاریخ 1397/4/۲1 اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به :
1. ظریفه وکیلی خاصلویی متولد 36/4/15 ش ش 5۰۲ فرزند محسن نسبت همسر 

۲. حسین فرجی خاصلوئی متولد 55/1۰/۲۰  ش ش  11466 فرزند جمشید نسبت پسر 
3. رضا فرجی خاصلوئی متولد 65/1۲/13 ش ش 917۰ فرزند جمشید نسبت پسر 
4. مریم فرجی خاصلوئی متولد 59/4/4 ش ش 68۰8 فرزند جمشید نسبت دختر 

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کس اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم  دارد والا گواهی صادر خواهد شد. % م    97/12723/ف
رئیس شعبه 4 شورای حل اختلاف کرج ـ حسینی 

اجرائیه
محکوم له : فاطمه راغب

محکوم علیه : ابراهیم بالا هنگ 
پیرو آگهی های منتشره در جراید بدینوسیله به ابراهیم بالاهنگ که مجهول المکان می باشد 
ابلاغ می شود طبق اجرائیه صادره 971۰4۲3۰31۲۰۰۰96 از شعبه دوم دادگاه خانواده 
فردیس در پرونده کلاسه 96۰311 به موجب دادنامه شماره 96۰9973۰31۲۰۰679 
مورخ 1396/5/۲8 صادره از شعبه دوم دادگاه خانواده شهرستان فردیس محکوم علیه 
محکوم به پرداخت هفتاد سکه بهار آزادی بابت اصل خواسته و نیز پرداخت مبلغ چهارصد 
هزار ریال بابت هزینه دادرسی در حق ق محکوم له می باشد. پرداخت نیم عشر حق اجرا 
و نیز هزینه های اجرائی برعهده محکوم علیه می باشد. بدیهی است با توجه به غیابی بودن 
حکم، اجرای حکم غیابی منوط به معرفی ضامن معتبر یا اخذ تامین متناسب از محکوم 
له، یا ابلاغ واقعی اجرائیه به محکوم علیه می باشد لذا مفاد اجرائیه صادره یک نوبت در 
اجرای ماده 73 آ.د.م و ماده 9 قانون اجرای احکام مدنی در یکی از جراید کثیر الانتشار 
درج می گردد تا ظرف ده روز پس از انتشار آگهی نسبت به اجرای مفاد اجرائیه اقدام گردد. 
در غیر اینصورت واحد اجرای احکام طبق مقررات نسبت به اجرای مدلول اجرائیه  و وصول 

هزینه اجرایی اقدام خواهد نمود. 97/12728/ف
مدیر دفتر دادگاه حقوقی شعبه 2 دادگاه خانواده شهرستان فردیس - نجمه 

اوراز
استان البرز- شهرستان فردیس - جاده ملارد - کانال شرقی - دادگستری 

شهرستان فردیس 

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای / خانم رقیه سلجوقی برابر وکالتنامه شماره ۲39۰8 مورخ 1387/۰6/۰4 دفتر خانه 
11 شهریار به وکالت از طرف مالک قاسم صدقی امین ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه 
تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه 
ساختمان به مساحت 164 متر مربع قطعه 153 تفکیکی به شماره 3۲5۲8 فرعی از 17۰ 
از اصلی مفروز از پلاک 113۰۰ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی کرج جزءحوزه ثبتی 
شهرستان  کرج مورد ثبت - صفحه - جلد - املاک به نام مهدی دهقانی سانیج ثبت 
و صادر گردیده و برابر سند قطعی 41۲1 شماره 1386/۰4/13 دفتر خانه 91 کرج به 
متقاضی منتقل شده و به موجب سند رهنی شماره 41۲۲ مورخ 1386/۰4/19 دفتر خانه 
91 کرج در رهن بانک سپه قرار گرفت. به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای 
صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 
1۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق 
مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم 

خواهد شد. 97/12736/ف 
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آگهی مزایده اموال منقول - نوبت اول  
بموجب پرونده اجرایی کلاسه 97۲334 صادره از شعبه 17 دادگاه 
حقوقی کرج محکوم علیه فرحناز و مهناز و سعیده و حسین همگی 
عبداللهی سریزدی فرزندان غلامرضا و شمسی شهیدیان فرزند اکبر 
محکوم است به تقسیم ثمن بین وراث به میزان سهم الارث درحق 
محکوم له حمیده عبداللهی سریزدی فرزند غلامرضا و پرداخت مبلغ 5 
درصد از محکوم به بابت نیم عشر دولتی می باشد. با توجه به اینکه اجراییه 
به محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام 
ننموده است بنا به درخواست محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و 
هزینه های اجرایی اموال محکوم علیه برابر متن آگهی و نظریه کارشناسی 
از سوی  این اجرا توقیف و توسط کارشناس دادگستری کرج بشرح ذیل 
توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده در مورخ 1397/۰6/۰7 از ساعت 
9 الی 1۰ صبح در محل اجرای احکام مدنی شعبه دادگستری کرج از 
طریق مزایده بفروش برسد. مزایده از قیمت مبلغ 16۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
طبق نظریه کارشناسی شروع میشود و به هر شخص حقیقی و حقوقی 
که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد وجه 
مزایده فی المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار 
اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول و پس از انجام مراحل قانونی 
و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد . در 
صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید 
میگردد . کلیه هزینه های نقل و انتقال بعهده محکوم علیه است . که 
از محل فروش پرداخت خواهد شد . طرفین میتوانند ظرف مدت یک 
هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در 
اینصورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار 
منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین بشرکت در مزایده میتوانند ظرف 5 روز 

قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند. 
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: 
خودرو سواری پژو پارس سفید روغنی مدل 1386 به شماره 7۲5 
س ۲5 ایران 68 به شماره موتور 1۲485۲45۲14 و شماره شاسی 
5۰3۰۲959 می باشد که به مدت یک سال توقف در پارکینگ منزل 
مسکونی داشته و هر چهار حلقه لاستیک به طور کامل از بین رفته 
و همچنین فاقد باطری و بیمه شخص ثالث می باشد و آثار بازسازی 
تصادف از ناحیه جلو گل گیر چپ و راست و درب موتور و گل گیر عقب 
چپ مشاهده شد . با نظر به وضعیت شرایط نوع مدل خودرو ارزش ریالی 
آن در بازار فعلی در صورت دارا بودن بیمه نامه شخص ثالث معتبر بدون 
در نظر گرفتن هزینه نگهداری در پارکینگ در حدود 16۰/۰۰۰/۰۰۰ 

ریال معادل شانزده میلیون تومان برآورد و بنظر می رسد. 
دادورز اجرای احکام مدنی  دادگاه حقوقی کرج یگانه  
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چهره خط چهار حصار رنگی می شود

سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
از اجرای طرح رنگ آمیزی دیوارهای واحدهای مسکونی خط حصار 

خبر داد.
پیمان بضاعتی   پور اظهار کرد: وضعیت سیما و منظر شهری تاثیر به 

سزایی در عملکرد روحی و جسمی شهروندان دارد.
وی ادامه داد: متاسفانه نه تنها در کرج بلکه در بسیاری از شهرهای 
کشور برنامه ای برای ساماندهی وضعیت سینما و منظر شهری اجرایی 
نشده و همین باعث شده ساختمان هایی کوتاه و بلند که نماهای 

ناهماهنگی هم دارند در گوشه و کنار شهرمثل قارچ رشد کنند.
وی افزود: هرچند نمی توان مردم را مجبور کرد که مثلا از نماهای 
یک شکل استفاده کنند ولی می توان دستورالعملی تدوین کرد 
که شهروندان در زمان انتخاب نمای ساختمانشان به آن توجه 

داشته باشند.
وی ابراز کرد: به عنوان مثال در ترکیه نماهای اغلب ساختمان های 
مسکونی سیمانی است ولی مردم دیوارهایشان را با رنگهای سرد و 
گرم می پوشانند که این خود باعث اجاد پازل بصری در شهر می شود.

این مسئول توضیح داد: برای اولین بار در کرج قصد داریم دیوارهای 
واحدهای مسکونی که در ضلع جنوبی خط چهار حصار قرار گرفته اند 

را رنگ آمیزی کنیم.
بضاعتی پور ابراز کرد: مطالعات این طرح انجام شده و اگر پس از اجرا 
بازخورد مثبتی داشته باشد در سایر مناطق کرج نیز اجرایی می شود.

پروژه انتقال پساب به سایت جنگل 
کاری آغاز شد

مراسم کلنگ زنی طرح استخر، ایستگاه پمپاژ و خط انتقال پساب به 
سایت جنگل کاری شده در حاشیه اتوبان کرج - قزوین انجام شد.

طی مراسم کلنگ زنی طرح استخر، ایستگاه پمپاژ و خط انتقال پساب 
به سایت جنگل کاری شده در حاشیه اتوبان کرج-قزوین با حضور 
مدیران و مسئولان استانی و شهر جدید هشتگرد، انجام شد و فرماندار 
ساوجبلاغ کلنگ ساخت ایستگاه پمپاژ پساب را برای آبیاری جنگل 

حاشیه شهر جدید هشتگرد به زمین زد.  

خبر 
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آیا این فصل، فصل لیورپول است؟

یورگن کلوپ می خواهد
خون به پا کند!

حمیدرضا صدر، ورزش 3 - آنها همیشه در 
آغاز فصل نو جمله »این فصل، فصل ما است« 
را تکرار کرده اند. همان هایی که فصل پیش 
قهرمان  منچسترسیتی  برابر  پیروزی  سه  را 
لیگ، و راهیابی به فینال لیگ قهرمانان در رتبه 
چهارم لیگ به پایان بردند. ولی لیورپولی ها 
این بار دلایل پرشماری برای بدل کردن رویا 
به واقعیت دارند: هفت پیروزی طی نه بازی 
تدارکاتی با بیست و شش گل زده آماری خیره 
کننده بشمار می رود، آماری شامل زدن پنج 
گل به ناپولی، سه گل به تورینو، دو گل به 
منچسترسیتی و چهار گل به منچستریونایتد. 
در آن دیدارها فقط یک نقطه سیاه جلب نظر 
می کند، شکست طعنه آمیز 3-1 برابر تیم 

سابق یورگن کلوپ، برابر دورتموند.
آنها از ژانویه تاکنون نزدیک ۲5۰ میلیون پوند 
خرید کرده اند و همه خطوط تقویت شده اند: 
فن دایک )مدافع هلندی که با ورودش قلب 
)سنگربان  آلیسون  بخشید(،  سامان  را  دفاع 
گران قیمت برزیلی(، فابینیو )هافبک دفاعی 
بازیساز  )مرد  کیتا  نابی  موناکو(،  جنگجوی 
از  آمده  محصور  فضاهای  در  نبرد  استاد  و 
سویسی  گوش  )مهاجم  شکیری  لایپزیگ( 
با سابقه بازی در بایرن، اینتر و استوک(... از 
آخرین باری که لیورپول تا مرز قهرمانی پیش 
چهار  فقط  و  شده  سپری  سال  چهار  رفت 

بازیکن آن دوران در تیم باقی مانده اند. همان 
فصلی که آنها با دو امتیاز اختلاف قهرمانی را به 
منچسترسیتی واگذار کردند. ولی این لیورپول 
در دستان کلوپ پوست انداخته و جوان شده. 
فیرمینو و فن دایک، ۲6 ساله هستند و مانه و 
صلاح و آلیسون ۲5 ساله. فابینیو تازه وارد ۲4 
ساله است و کیتا باز هم تازه وارد ۲۲ ساله. 
جو گومز ۲۰ سال دارد و ترنت آلکساندر آرنولد 
فقط 19 سال. فقط تاتنهام در زمینه جوانگرایی 

می تواند با لیورپول رقابت کند.

تفنگداران آنفیلد
سه تفنگدار آنفیلد در فصل پیش 91 گل در 
همه رقابت ها زدند: محمد صلاح، سادیو مانه و 
روبرتو فیرمینو. صلاح طی یک فصل سحرآور 
44 بار دروازه ها را باز کرد، فیرمینیو ۲7 گل 
زد و مانه ۲۰ گل. لیورپول در لیگ برتر 84 
گل زد و  دومین خط حمله را پس از سیتی با 
1۰1 گل به رخ کشید. تاتنهام که سومین خط 
حمله را معرفی کرد 1۰ گل کمتر از مردان 
قهرمانان،  لیگ  در  لیورپول  بود.  زده  کلوپ 
سوای رئال مادرید در فینال، حداقل پنج بار 
دروازه حریفانش را طی دو دیدار گشود: 8 گل 
برابر اسپارتاک، 5 گل برابر سویا، 1۰ گل برابر 
ماریبار، 5 گل برابر پورتو، 5 گل برابر سیتی و 

9 گل برابر رم.

با این وصف لیورپولی ها به گل های بیشتری 
در فصل پیش رو می نگرند. مردان میانی باید 
بیشتر از فصل سپری شده دروازه ها را نشانه 
جینی  جان،  امره  هندرسن،  جوردن  روند. 
وینالدوم، جیمز میلنر و آلکسلید چمبرلین 
در فصل سپری شده جمعا فقط 8 گل زدند. 
گل   7 لوشامپیونه  در  فابینیو  که  حالی  در 
بوندسلیگا 6 گل. همین طور  و کیتا در  زد 
شکیری که فصل پیش 8 گل برای استوک 
زد. به اینها ویرجیل فن دایک که طی ضربه 
های ایستگاهی همیشه تهدید کننده بوده را 
استاریج  دنیل  طور  همین  کنیم،  اضافه  هم 
که اگر جایی نرود باید کارنامه نومید کننده 
فصل پیش، فقط 3 گل در همه رقابت ها را 

به فراموشی بسپارد.

گل های دریافتی
لیورپول فصل پیش برای نخستین بار از فصل 
1۰-۲۰۰9 کمتر از 4۰ گل در لیگ دریافت 
کرد. در آن آخرین فصل رافا بنیتس در آنفیلد 
که لیورپول فقط 35 گل خورد و بهترین خط 
از منچستریونایتد و چلسی  دفاع لیگ پس 
را معرفی کرد، ولی فصل را در رتبه هفتم به 
پایان برد. لیورپول پیش از آن طی چهار فصل 
از 3۰ گل در هر فصل  رافا کمتر  با  متوالی 
لیگ دریافت کرده بود... مدافعان کلوپ پس از 

سقوط 1-4 در اول پاییز برابر تاتنهام طی فصل 
پیش، بهترین خط دفاع لیگ را به کشیدند: 
از  کمتر  یکی  بازی،  در ۲9  خورده  گل   ۲۲
منچسترسیتی. ترکیب ویرجیل فن دایک وارد 
شده در نیم فصل با دژان لاورن بیش از حد 
دلگرم کننده بود. حالا آلیسون درون دروازه 
ایستاده و ترکیب دفاعی لیورپول با صلابت تر 
به نظر می رسد. دو مرد میانی تازه پیوسته دفاع 
لیورپول را تقویت خواهد کرد. فابینیو احتمالا 
نقش مرد میانی عقب نشسته و قرار گرفته 
برابر مدافعان را برعهده خواهد گرفت و نابی 
کیتا توپ را در مناطقی دور از محوطه جریمه 

سرخپوش ها به چنگ خواهد آورد.

معمای تساوی ها
دوازده تساوی فصل پیش در لیگ - حداقل 
بالای  در  تیمی  هر  از  بیشتر  تساوی  چهار 
تساوی  داشت.  سنگینی  قیمت   - جدول 
هایی که میان شان دو تساوی با سوتهامپتون، 
تساوی با وستهام و ساندرلند هم جلب نظر می 
کردند. آن تساوی ها در فصل پیش رو باید بدل 
به پیروزی شوند و مرز 75 امتیاز فصل سپری 
شده را پشت سر بگذارد. یادمان نرفته قرعه این 
بار به لیورپول لبخند زده و چهار بازی آخرشان 
در لیگ برابر کاردیف، هادرزفیلد، نیوکاسل و 

وولوز خواهد بود.

هفت عنوان انفرادی
حدود ۲۰ سال است که والیبال نشسته 
بازی می کنم و 17 سال تمام در خدمت   
تیم ملی کشورمان هستم و تا کنون هفت 
بار بهترین لیبروی دنیا شدم، چهار بار در 
پیکار های جهانی و  سه بار در پارالمپیک.

کیفیت عالی
آخرین مقام من با تیم ایران دو هفته  پیش 
در هلند رقم خورد کیفیت مسابقات بسیار 
جدید  مدعی  عنوان  به  روسیه  بود،  بالا 
و  قرار داد مصر  را تحت فشار  ما  خیلی 

برزیل و بوسنی هم همیشه خوب و قدر 
بودند ولی ما با کسل قهرمانی جواز حضور 
در بازی های ما را این پس را به دست 
آوردیم؛ در تیم ایران من بهترین انتخاب 
شدم ولی صادق بیگدلی، داوود علیپوریان 
عالی بودند و اگر دست من بود کاپیتان 
علیپوریان را بهترین بازیکن جهان انتخاب 

می کردم.

مهرزاد و تیم ایران
سانتی   ۲4 و  دومتر  با  مهرزاد  مرتضی 
او  از ستاره های تیم ما بود  متر قد نیز 

بازی به بازی بهتر طاهر می شد و نقش 
وی را در کسب قهرمانی بازی های دید 
هرگز فراموش نمی شود و امید دارم این 
پسر خوب مازندران و تیم ملی با حمایت 
دوستداران ورزش عنوان ورزشکار بر تر ماه 

جهان را به خود اختصاص دهد.

جوان های ایران 
در تیم ایران جوانان شایسته ای چون میثم 
علیپور و حسین گلستانی خوش می در 
خشند و پشتوانه های ارزشمندی هستند 
که آقا هادی )رضایی سر مربی تیم ملی( به 

آنان دور داده و نتیجه خوبی گرفته است.
از تلوباغ تا سر زمین لاله های نارنجی

دو  در  واقع  باغ  تلو  روستای  بچه  من 
کیلومتری شهرستان ساری هستم  شغل 
بزرگ  مسابقات  در  دوره  ده  دارم.  آزاد 
جهانی شرکت کردم تشویقی و تقدیری 

نشده ام ولی خوشحالم که در خدمت تیم 
ملی کشورم هستم خدا را شکر که در کنار 
ستارگان ورزش ایران مورد توجه هستم، 
خواسته من این است که در مازندران از 
تیم والیبال نشسته حمایت شود تا بتوانیم 

همانند دوره قبل قهرمان ایران شویم. سمپدوریا و تورینو به جذب سرخی سمپر علاقه مندند
سمپر که از محصولات لاماسیا محسوب می شود و زمانی پیشنهادهای بسیار خوبی 

از تیم های بزرگ اروپایی از جمله آرسنال داشت، در لیست مازاد باشگاه قرار دارد. با 
خرید چند هافبک و اضافه شدن آلنیا و البته سرمایه گذاری روی اوریول بوسکتس، 

به سختی بتوان جایی برای سمپر در ترکیب حال و آینده بارسا متصور بود.

همام طارق روز پنجشنبه در تست های پزشکی استقلال 
طارق تست های پزشکی آبی ها را به زودی پشت سر می گذارد. هافبک عراقی و 

جدید تیم فوتبال استقلال بامداد فردا وارد تهران خواهد شد و به همین دلیل قرار است 
وی نشستی با مسئولان باشگاه استقلال برگزار کند. همام بعد از حضور در تهران ابتدا در 

تست های پزشکی ایفمارک شرکت خواهد کرد.

گئورگی پوشکاش، مهاجم جوان اینتر به پالرمو پیوست
پالرمو با پرداخت 3.5 میلیون یورو به اینتر، گئورگی پوشکاش، مهاجم ۲۲ ساله 

رومانیایی این تیم را به خدمت گرفت. قرارداد گئورگی پوشکاش با پالرمو چهار ساله 
و تا سال ۲۰۲۲ است. پالرمو، در سری بی حضور دارد و برای صعود به سری آ در 

فصل پیش رو تلاش می کند.

خوان میراندا جانشین دینیه خواهد بود
بارسا در این تابستان لوکاس دینیه را با ۲۰.۲ میلیون یورو به اورتون فروخت تا 

خلایی در سمت چپ خط دفاعی به عنوان ذخیره جوردی آلبا ایجاد شود. پیشتر 
گفته شد که ایده باشگاه بر این است که یکی از تیم های پایه این پست را پوشش 

دهد و مدافع چپ جدیدی جذب نشود

چلسی، بند 80 میلیون یورویی کپا آریزابالاگا را پرداخت کرد
کپا آریزابالاگا، جانشین تیبو کورتوایی می شود که با مبلغ 39 میلیون یورو راهی 

رئال مادرید خواهد شد. کپا تا سال ۲۰۲5 با اتلتیک بیلبائو قرارداد داشت و بند 
آزادسازی وی به همین دلیل 8۰ میلیون یورو بود که این هزینه سرسام آور توسط 

رومن آبراموویچ مالک چلسی پرداخت شده است.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

حسین شمس آنالیزور مسابقات فوتسال جام بین قاره ای شد
باتصمیم AFC، سرمربی اسبق تیم ملی فوتسال ایران به عنوان آنالیزور فوتسال جام بین 

قاره ای انتخاب شد. حسین شمس سرمربی سابق تیم ملی فوتسال برای نخستین بار به 
عنوان یک ایرانی با  تصمیم AFC  به عنوان آنالیزور مسابقات فوتسال جام بین قاره ای 

جهان انتخاب شد.

زمان نشست خبری وینفرد شفر و جان توشاک اعلام شد
زمان نشست خبری پیش از مسابقه سرمربیان دو تیم استقلال و  تراکتورسازی که در 

سالن روابط عمومی سازمان لیگ برگزار می شود به شرح زیر است: 
پنجشنبه 18 مرداد 97   /  ساعت 13:3۰ جان توشاک سرمربی تراکتورسازی

ساعت 14 وینفرد شفر سرمربی استقلال تهران

گواردیولا و رد پیشنهاد مربیگری تیم ملی آرژانتین
چیکی تاپیا، رئیس فدراسیون فوتبال آرژانتین در مصاحبه با تیک اسپورتس فاش 

ساخت که با گواردیولا برای مربیگری تیم ملی آرژانتین مذاکره کرده اما نتیجه ای 
حاصل نشده است: »دلیلش واضح است ما نیاز به منابع مالی فراوانی برای در اختیار 

داشتن گواردیولا داریم که در حال حاضر غیرممکن است.«

شرایط معافیت سربازی ورزشکاران تغییر نکرد
کمالی: پولادی مجرم است!

مشکل حضور 7 ملی پوش ایران در بازی های جام ملت های 
آسیا با قوانین جدیدی که از سوی کمالی ابلاغ شد رفع گردید 
و حالا ورزشکاران حرفه ای با آرامش بیشتری می توانند ورزش 
خود را دنبال کنند، چرا که حداقل تا ۲8 سالگی به آنها زمان داده 

شده است.
سردار کمالی رییس اداره سرمایه انسانی سرباز ستاد کل نیروهای 
مسلح کشورهمچنین این مژده را به ورزشکاران داده که مانند 
گذشته برای خروج از کشور با مشکل روبرو نشوند. او در این 
خصوص گفته: مشکل خروج از کشور قهرمانان که پیش از این با 
فرایند طولانی همراه بود نیز حل شده است و قهرمانان نیز مشکلی 

از این بابت ندارند.
در این میان صحبت ها و گمانه زنی هایی نیز در مورد شرایط 
جدید معافیت خدمت سربازی مطرح شده بود که کمالی به این 

موضوع پاسخ داده است.
سردار کمالی معافیت دائم قهرمانان و افتخارآفرینان ورزش کشور 
را فقط منوط به تطابق با قانون سرباز قهرمان دانست و اظهار 
داشت: معافیت ورزشکاران و قهرمانان از خدمت مقدس سربازی 
فقط مشمول افرادی می شود که بتوانند با توجه به عناوینی که 
بدست آورده اند مشمول معافیت شوند بطوریکه نفرات اول تا سوم 
قهرمانان بازی های المپیک، قهرمانان اول و دوم مسابقات قهرمانی 
جهان و نفرات اول بازی های آسیایی در رشته های ورزشی تحت 
پوشش کمیته بین المللی المپیک همچنین مقام آوران اول تا سوم 
مسابقات جام جهانی فوتبال، بسکتبال و والیبال می توانند از این 

معافیت بهره مند شوند.
موضوع  به  پاسخ  در  وی 
گفت:  پولادی  مهرداد 
شامل  مصوبات  این 
اما  شود  می  قهرمانان 
مهرداد  خصوص  در 
پولادی ابتدا باید به جرم 

رسیدگی  او 
شود.

خبر 

ITC شجاعی و دژاگه صادر شد

باشگاه  فوتبال،  فدراسیون  الملل  بین  امور  دپارتمان  اعلام  با 
ناتینگهام فارست انگلستان امروز صبح ITC اشکان دژاگه را صادر 
کرد. همچنین روز گذشته ITC مسعود شجاعی از طرف باشگاه 

آ.ک. یونان برای باشگاه تراکتورسازی صادر شد.

داوران فوتبال به اندونزی اعزام شدند

بازیهایی آسیایی ۲۰18 - جاکارتا در بخش فوتبال مردان  و داوران 
از ایران بیژن حیدری به عنوان داور وسط و سعید قاسمی به عنوان 
کمک داور در این رقابتها حضور دارند. برهمین اساس نمایندگان 

داوری ایران به این رقابتها اعزام شدند.

نمازی به نشست خبری نرسید

تیم فوتبال ذوب آهن و سایپا در چارچوب هفته  سوم لیگ برتر 
فردا )پنج شنبه( در ورزشگاه دستگردی به مصاف یکدیگر می روند. 
نشست خبری پیش از این دیدار با حضور سرمربیان دو تیم قرار 
بود از ساعت 13:۰۰ آغاز شود اما امید نمازی، سرمربی ذوب آهن 
به خاطر ساعت پرواز این تیم به این نشست خبری نرسید تا تنها 

علی دایی در این نشست حضور داشته باشد.

اخبار کوتاه 

خوشحالم که در خدمت تیم ملی کشورم هستم

صالحی: کاپیتان علیپوریان بهترین
بازیکن جهان است!

یکی از ستون های استوار پر افتخار ترین  تیم  ورزشی مردی است که 42 سال سن دارد اما 
مانند جوان ها می درخشد، »رمضان صالحی« لیبروی تیم والیبال نشسته ایران در مسابقات اخیر 
هلند جایزه بهترین لیبروی جهان را به خود اختصاص داد و رکورددار شد، به همین جهت »دنیای 

هوادار« با وی گفت وگویی انجام داده که در زیر خواهید خواند:

با  تیمش  مصاف  استقلال  سرمربی 
تراکتورسازی را دشوار توصیف کرد.

از  پیش  استقلال  سرمربی  شفر  وینفرد 
درباره  تیم  این  چهارشنبه  روز  تمرین 
مصاف با تراکتورسازی گفت: اول از همه 
روز خبرنگار را به شما تبریک می گویم. 
بابت کارهایتان از شما متشکرم. امیدوارم 
بتوانیم در ادامه هم با یکدیگر به خوبی کار 
کنیم. تراکتورسازی بازیکنان جدید زیادی 
دارد و نمی دانم پس فردا کدام بازیکن 
بازی خیلی سختی  کند.  می  بازی  آنها 
یکی  داریم.  خوبی  تیم  ما  ماست.  برای 
از مشکلات ما دیر اضافه شدن بازیکنان 
داشتیم  ما  که  ای  مسئله  بود.  جدید 
کاملمان  تیم  با  نتوانستیم  که  بود  این 
می  و  باشیم  داشته  دوستانه  های  بازی 
توانم بگویم با تیم زیر ۲3 ساله هایمان 

دیدارهای دوستانه را برگزار کردیم.
و  بگویم  باید  که  ای  نکته  داد:  ادامه  او 
خیلی مهم است، نیمه دوم بازی با ذوب 
داشتیم.  خوبی  عملکرد  ما  بود.  آهن 
بازی را از آن خود کردیم، پرس کردیم 
و موقعیت های خوبی داشتیم. این برای 
ما راحت نبود که چهار بازیکن بزرگ و 
ابراهیمی، تیام، جپارف  لیدر خود یعنی 

از دست دادیم. کار  و مجید حسینی را 
تمام  ما  شدن  بهتر  و  ما  ساختن  تیم 
این کار می کنیم که  نشده است. روی 
چه بازیکنانی می توانند بیشتر لیدر تیم 
باشند و به تیم کمک کنند. جدا از مسائل 
آمادگی جسمانی هنوز کار تیم ساختن ما 
تمام نشده است. ما الان یک سری بازیکن 
جوان و با استعدادی داریم که الان فقط 
یک استعداد هستند و باید بیشتر با آنها 
کار کنیم تا بازی به بازی بهتر شوند. نکته 

ای که باید بگوم این است که برخی از 
و سبک  روش  با  بازیکنان جدید خیلی 
بازی ما آشنا نیستند. ما روی زمین بازی 
می کنیم و خیلی پاس های پرتعدادی رد 
و بدل می کنیم. برخی از بازیکنان جدید 
طبق روش قبلی بازیشان بیشتر پاس بلند 
را در مورد استفاده قرار می دهند و این 
راحت نیست که در دو هفته این مسئله را 

در ذهن بازیکن عوض کرد.
سرمربی استقلال اضافه کرد: خیلی نکته 

مهمیه که بگویم هواداران یار دوازدهم ما 
هستند. نه الان بلکه در گذشته و آینده 
آنها می خواهم  از  اند.  بوده  اینگونه  هم 
روز جمعه به ورزشگاه بیایند و تیم خود 
را حمایت کنند. نکته دیگر اینکه طبق 
با مدیرعامل استقلال  صحبت هایی که 
دستمزد  بخشی  است  قرار  داشتم، 
بازیکنان را تا قبل از بازی پرداخت شود. 
این نکته خیلی خیلی مهمی است. این 
یک انگیزه برای بازیکنان است و به تیم 

همه  با  بازیکنان  چون  کند  می  کمک 
وجودشان در تمرینات تلاش می کنند.

او در پاسخ به سوالی درباره جابر انصاری، 
طارق همام و علی قربانی گفت: الان نمی 
با  باید  کنم.  آنها صحبت  با  راجع  توانم 
بازیکن و مدیربرنامه آنها صحبت کنیم تا 

ببینیم به کجا می رسیم.
شفر در پاسخ به این سوال که آیا از نقل و 
انتقالات رضایت دارد، بیان کرد: من الان 
خیلی خوشحالم که گرو به جمع ما اضافه 
شده ولی کمی دیر اضافه شد. خیلی بهتر 
بود که قبل از شروع فصل بازیکنان به 
عادی  حالت  در  شدند.  می  اضافه  تیم 
بازیکنان باید چهار هفته قبل از شروع 
فصل به  تیم اضافه می شدند ولی الان 
را پیش  باشگاه ها  خوب است. ما جام 
تیم  در  گذشته  سال  گرو  داریم.  روی 
خودش در تمام بازی ها به میدان رفته و 
آماده است. کارهای قراردادش تمام شود 
می تواند برای ما بازی کند. مارکوس هم 
برای رسیدن به آمادگی نیاز به دو سه 
هفته دارد ولی ما تغییراتی در تیم داریم 
که مشکلی پیش نیاید. روز خوبی برای 
شما آرزو می کنم. خواهش می کنم که 

شایعات را باور نکنند.

شفر: تراکتورسازی بازیکنان زیادی دارد


